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ZAPISNIK 
S 12.  SJEDNICE VMO BRAŠĆINE-PULAC 

 

12. sjednica VMO Brašćine-Pulac održana 13. svibnja 2024. (ponedjeljak) godine s početkom u 16,00 
sati  

Sjednici su bili nazočni:  
1. Josip Rupčić, predsjednik VMO 
2. Žarko Mičetić, zamjenik predsjednika VMO 
3. Zlatko Vosilla, član VMO 
4. Valić Franjo,  član VMO  
5. Kristina Rupčić, član VMO  
6. Ivana Prpić, tajnica MO 

 
Sjednici nisu nazočni: 
Gost sjednice: 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći  
 
Usvajanje zapisnika sa 11. sjednice VMO Brašćine-Pulac 

Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
                       DNEVNI RED: 
 

1. Usvajanje prijedloga prioriteta za 2025. godinu.  
2. Izvođenje radova po prioritetima iz 2023 I 2024. godine 
3. Razno 

 

 

 

Ad.1 
Predsjednik Vijeća MO Brašćine-Pulac gospodin Josip Rupčić je upoznao vijećnike da se prioriteti 
ne mogu kompletirati s obzirom da su neki vezani s prioritetima iz prošlih godina te predlaže da se 
dogovori sastanak kod gradonačelnika i upozna se s problematikom   
 
Zaključak: Vijeće jednoglasno prihvaća prijedlog da se održi hitan sastanak. 
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Ad.2 
Predsjednik Vijeća MO Brašćine-Pulac gospodin Josip Rupčić je upoznao vijećnike o stanju na 
terenu, te izrazio nezadovoljstvo vezano o izvršavanju radova po prioritetima malih komunalnih 
akcija iz 2023 i 2024. godine te predlaže da se dogovori zajednički sastanak s Rijeka  plusom, koji 
bi se održao u prostorijama mjesnog odora 
 
Zaključak:. Vijeće jednoglasno prihvaća prijedlog da se održi hitan sastanak 
 
 
Ad.3 
 
Predsjednik upoznao vijećnike s negodovanjem i nezadovoljstvom građana Pulca vezano na 
izvođenju radova K.D  Vodovoda i kanalizacije , te predlaže da se uputi dopis K.D Vodovodu i 
kanalizaciji sa zahtjevom za odgovor o procesu završetka realizacije projekta. 
Zaključak:. Vijeće jednoglasno prihvaća prijedlog 
 
 
Sjednica je završila  u  18,00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 
 
                Zapisnik sastavila 
                     tajnica  MO: 

Predsjednik VMO Brašćine-Pulac 

                      Ivana Prpić                 Josip Rupčić 
  
 


